
2015D20050 Verslag houdende een lijst van vragen 

De vaste commissie voor Veiligheid en Justitie, belast met het voorbe-
reidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te 
brengen in de vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven 
antwoorden. 
Onder het voorbehoud dat de hierin gestelde vragen en gemaakte 
opmerkingen voldoende zullen zijn beantwoord, acht de commissie de 
openbare behandeling van het voorstel van wet genoegzaam voorbereid. 

De voorzitter van de commissie, 
Ypma 

De griffier van de commissie, 
Hessing-Puts 
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Nr. Vraag 

1 Bestonden er al meerjarige vergoedingen overeenkomsten met 
telecomproviders? Zo ja, waarom was deze overschrijding dan niet 
al voorzien en meegenomen in het oorspronkelijke verplichtingen-
budget? Zo ja, zijn deze vergoedingen nu verhoogd en waarom? 

2 Kunt u de overschrijding van 15,6 euro miljoen van het oorspron-
kelijke verplichtingenbudget voor de aanschaf van flitspalen nader 
toelichten? In hoeverre zijn nu ook het onderhoud en de vervan-
ging van de flitspalen verwerkt in het meerjarig kader? 

3 Welke projecten op het gebied van reclassering zijn doorgescho-
ven naar 2015? Waarom? 

4 Waarom is op het artikel contraterrorisme en Nationaal Veiligheids-
beleid 2,6 miljoen euro minder uitgeven dan begroot en 4,7 
miljoen euro minder aan verplichtingen aangegaan? 

5 Met wat voor subsidies wordt de vreemdelingenketen versterkt nu 
wordt aangegeven dat er minder bijdragen zijn verstrekt dan 
geraamd op het onderdeel versterking vreemdelingenketen door 
minder aanvragen voor subsidies in 2014? 

6 Hoe komt het dat het aantal vertrekkende vreemdelingen is 
verminderd? Waarom is dit tijdelijk?
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